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RM.0002.9.2019  

P R O T O K Ó Ł 

z XII sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej  

z dnia 17 października 2019 r. 

 

Rada Miejska rozpoczęła obrady o godz. 14:18. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej przy  

ul. Torowej 14A. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Urszula Taudul. 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej – 15 radnych.  

W sesji uczestniczyło 14 radnych.  

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI: 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Ciuruk Eugeniusz obecny   

2 Dobrowolska Luiza obecna   

3 Jurczewski Dawid obecny   

4 Kunda Adrian obecny   

5 Malicki Tadeusz obecny   

6 Piekunko Edyta obecna   

7 Siemienowicz Anna obecna   

8 Sobolewska Aneta obecna   

9 Staniszczak Irena obecna   

10 Święcicki Marek obecny   
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11 Taudul Urszula obecna   

12 Tomaszewski Kamil obecny   

13 Tracewicz Andrzej obecny   

14 Urban Helena obecna   

15 Zglejszewska Ewa nieobecna   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 

Do punktu 1.  

Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.  

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej, p. Urszula Taudul. Powitała radnych, 

Burmistrza Czarnej Białostockiej p. Jacka Chrulskiego, pracowników Urzędu Miejskiego oraz 

przybyłych gości i mieszkańców. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba radnych 

obecnych na sali obrad zabezpiecza regulaminowe kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji i uchwał. Poinformowała zebranych, że obrady są transmitowane w internecie  

a zarejestrowany dźwięk i obraz, w tym wizerunek i głos osób znajdujących się na sali 

konferencyjnej podczas obrad, zostanie upubliczniony na stronie internetowej gminy,  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Osoby fizyczne niebędące osobami publicznymi, 

zabierając głos wyrażają jednocześnie zgodę na upublicznianie ich wizerunku i danych 

osobowych. Poprosiła zebranych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób 

nieobecnych na sesji i nie podawali innych danych lub informacji mogących zidentyfikować 

osoby fizyczne nieuczestniczące w dzisiejszej sesji. 

Zgodnie z wnioskiem Burmistrza, Przewodniczaca Rady zaproponowała zdjęcie z porządku 

obrad punktu 5. dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
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regulaminu wynagradzania nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Czarna Białostocka." 

Wobec braku uwag i sprzeciwu do zgłoszonego wniosku, Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

 

głosowanie Zdjęcie z porządku obrad punktu 5. "Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli  

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Czarna 

Białostocka." 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 
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4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska przyjęła zaproponowaną 

zmianę i w związku z tym wszystkie kolejne punkty przesunęły się o jedną pozycję.  

Więcej uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej.  

4. Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej o stanie realizacji zadań oświatowych  

w szkołach podległych gminie, za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

sprawdzianów i egzaminów: 

a) Przedszkola „Kraina Marzeń” w Czarnej Białostockiej, 
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b) Szkoły Podstawowej nr 1 w Czarnej Białostockiej, 

c) Szkoły Podstawowej nr 2 w Czarnej Białostockiej, 

d) Szkoły Podstawowej w Czarnej Wsi Kościelnej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Czarna Białostocka na lata 2019 – 2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Czarna Białostocka. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu "Senior +" określenia zakresu działania 

oraz kryterium uczestnictwa Seniorów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności, jak 

również tryb ich pobierania. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego 

pozbawionym lub mieszkaniach chronionych. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania bonifikat  

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości jako lokal mieszkalny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z fontanny na Placu 

Solidarności w Czarnej Białostockiej. 

14. Wybór ławników sądowych na kadencję 2020 - 2023. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej na temat przyjętych od Radnych 

oświadczeń majątkowych (w związku z początkiem kadencji oraz za 2018 rok). 

16. Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej na temat przyjętych w 2019 r. oświadczeń 

majątkowych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

 

Do punktu 2.  

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2019 r. 
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Protokół z XI sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej, której posiedzenie odbyło się  

w dniu 29 sierpnia 2019 r. został wyłożony w urzędzie oraz przekazany radnym pocztą  

e-mail. Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia  

2019 r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 
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5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska przyjęła protokół z XI sesji 

Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

 

 

Do punktu 3.  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej. 

Burmistrz Czarnej Białostockiej, p. Jacek Chrulski, odczytał sprawozdanie z wydanych  

w okresie od dnia 23 sierpnia 2019 r. do dnia 8 października 2019 r. zarządzeń Burmistrza. 

Sprawozdanie z wydanych zarządzeń oraz informację z wykonania inwestycji gminnych  

i informację z przeprowadzonych postępowań przetargowych, przekazano Radnym pocztą  

e-mail w dniu 9 października 2019 r. (sprawozdania w załączeniu do protokołu – załącznik  

nr …).  
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W dyskusji nad sprawozdaniami udział wzięli: Burmistrz p. Jacek Chrulski, radny  

p. Eugeniusz Ciuruk, radny p. Kamil Tomaszewski, radny p. Andrzej Tracewicz, Skarbnik 

gminy p. Bogusława Wojtulewicz, Zastępca Burmistrza p. Wiesław Majewski  

i Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul. 

Uwag i wniosków do sprawozdań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie jawne przedstawione Radzie Miejskiej 

sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.  

głosowanie Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie między 

sesjami Rady Miejskiej. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 
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3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

Stwierdza się, że Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

między sesjami Rady Miejskiej. 

 

 

Do punktu 4.  

Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej o stanie realizacji zadań oświatowych  

w szkołach podległych gminie, za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

sprawdzianów i egzaminów: a) Przedszkola „Kraina Marzeń” w Czarnej Białostockiej,  

b) Szkoły Podstawowej nr 1 w Czarnej Białostockiej, c) Szkoły Podstawowej nr 2 w Czarnej 

Białostockiej, d) Szkoły Podstawowej w Czarnej Wsi Kościelnej. 
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Informacja na piśmie, na temat funkcjonowania placówek oświatowych podległych gminie 

Czarna Białostocka (szkół i przedszkola), została przekazana radnym pocztą e-mail na kilka 

dni przed spotkaniem (w dniu 11 października 2019 r.). Dyrektorki trzech szkół 

podstawowych oraz przedszkola uczestniczyły w posiedzeniach komisji stałych Rady 

(Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października br. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października br.) i wspólnie z radnymi omówiły realizowane zadania oświatowe oraz 

funkcjonowanie placówek oświatowych. 

Do powyższej informacji Rada Miejska w dniu dzisiejszym pytań i uwag nie zgłosiła. 

Szczegółowa informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej o stanie realizacji zadań 

oświatowych w Gminie Czarna Białostocka w roku szkolnym 2018/2019 w załączeniu  

do protokołu - załącznik nr..... 

 

 

Do punktu 5.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Czarna 

Białostocka na lata 2019 – 2025 

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2019 – 2025 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 



Strona  12  
 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2019 – 2025  

- uchwała Nr XII/100/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 6.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna 

Białostocka na 2019 rok. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 
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15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok - uchwała Nr XII/101/19 -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: radna p. Aneta Sobolewska, radny p. Kamil Tomaszewski, Skarbnk 

gminy p. Bogusława Wojtulewicz, Burmistrz p. Jacek Chrulski i radny p. Andrzej Tracewicz. 

Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 
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15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości - uchwała Nr XII/102/19 - w załączeniu  

do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 8.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Czarna Białostocka. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W dyskusji wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Czarna 

Białostocka. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 
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W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w Statucie Gminy Czarna Białostocka - uchwała Nr XII/103/19 - w załączeniu  

do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 9.  

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu "Senior +" określenia zakresu działania 

oraz kryterium uczestnictwa Seniorów. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu "Senior +" 

określenia zakresu działania oraz kryterium uczestnictwa Seniorów. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

utworzenia Klubu "Senior +" określenia zakresu działania oraz kryterium uczestnictwa 

Seniorów  - uchwała Nr XII/104/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 
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Do punktu 10.  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności, jak 

również tryb ich pobierania. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W toku dyskusji uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od odpłatności, jak również tryb ich pobierania. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 0 0 % nieoddanych 1 6.67 % 
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SIĘ głosów 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 
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W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od odpłatności, jak również tryb ich pobierania - uchwała  

Nr XII/105/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 11.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego 

pozbawionym lub mieszkaniach chronionych. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom tego pozbawionym lub 

mieszkaniach chronionych. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 
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15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym lub mieszkaniach 

chronionych  - uchwała Nr XII/106/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 12.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania bonifikat 

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości jako lokal mieszkalny. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W toku dyskusji uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Z przyczyn technicznych (chwilowa awaria systemu) Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę 

w obradach, od godz. 15:28 do godz. 15:37. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży nieruchomości jako lokal mieszkalny. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 
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13 Tracewicz Andrzej PRZECIW 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych 

przy sprzedaży nieruchomości jako lokal mieszkalny - uchwała Nr XII/108/19 - w załączeniu 

do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 13.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z fontanny na Placu 

Solidarności w Czarnej Białostockiej. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania  

z fontanny na Placu Solidarności w Czarnej Białostockiej. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian ZA 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 
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13 Tracewicz Andrzej ZA 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 

 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu korzystania z fontanny na Placu Solidarności w Czarnej Białostockiej  - 

uchwała Nr XII/108/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 14.  

Wybór ławników sądowych na kadencję 2020 - 2023. 

Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 15 października 2019 r. 

oraz Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu  

16 października 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul poinformowała wszystkich, że Prezes Sądu 

Okręgowego w Białymstoku w maju br. zwrócił się do Rady Miejskiej z prośbą o dokonanie 

wyboru ławników na kadencję 2020-2023 r. do: 

1) Sądu Okręgowego w Białymstoku do orzekania w sprawach cywilnych – 2 ławników, 

oraz do orzekania w sprawach karnych – 2 ławników; 

2) Sądu Rejonowego w Białymstoku do orzekania w sprawach pracy i ubezpieczeń 

społecznych – 1 ławnika.   

Przewodnicząca Rady zapoznała Radę Miejską z procedurą wyboru ławników sądowych. 

Zgodnie z art. 160 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych 

ławników do sądów okręgowych oraz do sądów rejonowych wybierają, w głosowaniu tajnym, 

rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych sądów. Wybory ławników odbywają 

się najpóźniej w październiku roku kalendarzowego, w którym upływa kadencja 

dotychczasowych ławników. Rada Miejska uchwałą Nr IX/78/19 z dnia 13 czerwca 2019 r. 

powołała zespół, który na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej przedstawi swoją opinię  

o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

określonych w ustawie.  

Przewodnicząca Rady objaśniła, że realizując ten punkt Rada Miejska:  

1) dokona wyboru Komisji Skrutacyjnej; 
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2) wysłucha Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, który 

odczyta protokół i opinię; 

3) w międzyczasie zapozna się z informacją Wojewódzkiego Komendanta Policji  

o kandydatach; 

4) wysłucha prezentacji kandydatów na ławników; 

5) przeprowadzi głosowanie tajne; 

6) wysłucha protokołu Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów ławników; 

7) odczyta podjętą uchwałę w sprawie wyboru ławników na lata 2020 – 2023. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do wyłonienia z radnych trzyosobowej Komisji 

Skrutacyjnej do przygotowania i przeprowadzenia głosowania oraz ustalenia jego wyników.  

Do pracy w komisji zgłoszono trzech radnych, którzy wyrazili zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej do przygotowania i przeprowadzenia głosowania oraz ustalenia jego wyników: 

1) radny p. Kamil Tomaszewski, 

2) radny p. Andrzej Tacewicz, 

3) radny p. Adrian Kunda. 

 

Ponieważ nie zgłoszono uwag do zaproponowanego składu, Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie w sprawie wyboru Komisji Skrutacyjnej. 

głosowanie Wybór Komisji Skrutacyjnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 85.71 % uprawnionych 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 14.29 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Ciuruk Eugeniusz ZA 

2 Dobrowolska Luiza ZA 

3 Jurczewski Dawid ZA 

4 Kunda Adrian WSTRZYMAŁ SIĘ 

5 Malicki Tadeusz ZA 

6 Piekunko Edyta ZA 

7 Siemienowicz Anna ZA 

8 Sobolewska Aneta ZA 

9 Staniszczak Irena ZA 

10 Święcicki Marek ZA 

11 Taudul Urszula ZA 

12 Tomaszewski Kamil ZA 

13 Tracewicz Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 Urban Helena ZA 

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU 
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W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska powołała Komisję Skrutacyjną 

do przygotowania i przeprowadzenia głosowania tajnego oraz ustalenia jego wyników.  

 

Po wyłonieniu Komisji Skrutacyjnej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnego p. Kamila 

Tomaszewskiego, Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników,  

o odczytanie protokołu ze spotkania i przedstawienie wypracowanej przez Zespół opinii 

(protokół i opinia w załączeniu do protokołu – załącznik nr …..).  

Zespół, po przeanalizowaniu zgłoszeń, w opinii stwierdził: 

 do Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej wpłynęły trzy zgłoszenia kandydatów na 

ławników: p. Justyny Matuszewskiej, p. Andrzeja Jerzego Dobrowolskiego  

i p. Jerzego Bińkowskiego; 

 wszystkie zgłoszenia wpłynęły w terminie ustawowym; 

 kandydaci spełniają wymagania formalne określone w ustawie Prawo o ustroju sądów 

powszechnych i mogą startować w wyborach ławników. 

 

Radni Rady Miejskiej indywidualnie zapoznali się z opiniami Podlaskiego Komendanta 

Wojewódzkiego Policji o kandydatach. Opinie dotyczące wszystkich kandydatów są 

pozytywne (pismo znak: OIN.0746.57.2019.DO z dnia 17 września 2019 r.). 

 

Następnie Przewodnicząca Rady umożliwiła kandydatom prezentację. 

O sobie mówili: p. Justyna Matuszewska, p. Andrzej Jerzy Dobrowolski i p. Jerzy Bińkowski. 

W swoich wypowiedziach, p. Justyna Matuszewska  i p. Andrzej Dobrowolski, określili się  

i doprecyzowali, że w Sądzie Okręgowym chcą orzekać w sprawach cywilnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła głosowanie tajne. Do jego przeprowadzenia 

zaprosiła Komisję Skrutacyjną. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Kamil Tomaszewski przypomniał zebranym zasady 

głosowania. Następnie, wspólnie z Komisją Skrutacyjną, przystąpił do przeprowadzenia 

głosowania tajnego w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Białymstoku, na 

przygotowanych w tym celu kartach. 

Komisja Skrutacyjna wręczała karty do głosowania wyczytanym z listy, z imienia i nazwiska, 

obecnym na sesji radnym. Wyczytanych radnych proszono o podchodzenie, pobranie karty do 

głosowania i po oddaniu głosu wrzucenie karty do urny.  

Radnym umożliwiono tajne oddanie głosu w specjalnie wydzielonym do tego celu miejscu.  
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Po zagłosowaniu ostatniego radnego, na czas przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu  

z głosowania, prowadząca obrady Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul ogłosiła przerwę  

o godz. 16:05. O godz. 16:15 wznowiono obrady. 

 

Po przerwie, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Kamil Tomaszewski odczytał protokół 

z głosowania tajnego wyboru ławników, w którym stwierdza się: 

1) p. Justyna Matuszewska została wybrana na ławnika do Sądu Okręgowego  

w Białymstoku do orzekania w sprawach cywilnych w kadencji 2020-2023 r.; 

2) p. Andrzej Jerzy Dobrowolski został wybrany na ławnika do Sądu Okręgowego  

w Białymstoku do orzekania w sprawach cywilnych w kadencji 2020-2023 r.; 

3) p. Jerzy Bińkowski został wybrany na ławnika do Sądu Okręgowego w Białymstoku  

do orzekania w sprawach karnych w kadencji 2020-2023 r. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania tajnego wyboru ławników wraz z kartami do 

głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu (załącznik nr.....). 

 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała podjętą przez Radę Miejską uchwałę  

Nr XII/109/19 w sprawie wyboru ławników na lata 2020 – 2023 - uchwała w załączeniu do 

protokołu (załącznik nr.....). 

 

 

Do punktu 15.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej na temat przyjętych od Radnych 

oświadczeń majątkowych (w związku z początkiem kadencji oraz za 2018 rok). 

Rada Miejska zapoznała się z informacją przedstawioną przez p. Urszulę Taudul - 

Przewodniczącą Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej o oświadczeniach majątkowych, 

które przyjęła od radnych w grudniu 2018 roku (w związku z rozpoczęciem kadencji) oraz 

przyjęte w pierwszym kwartale tego roku (za rok 2018, wg stanu na dzień 31 grudnia). 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu (załącznik nr ......). 

 

 

Do punktu 16.  

Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej na temat przyjętych w 2019 r. oświadczeń 

majątkowych. 
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Pan Jacek Chrulski – Burmistrz Czarnej Białostockiej przedstawił informację na temat 

oświadczeń majątkowych przyjętych w 2019 r. od osób pełniących funkcje publiczne, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz pracowników wydających decyzje 

administracyjne w imieniu burmistrza.  

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu (załącznik nr ......). 

 

 

Do punktu 17.  

Sprawy różne. 

Rada Miejska zapoznała się z protokołem Nr 7/19 Komisji Rewizyjnej z kontroli 

przeprowadzonej w dniu 27 września 2019 r. w Urzędzie Miejskim w Czarnej Białostockiej  

w sprawie analizy działalności Centrum Rękodzieła Ludowego w Niemczynie 

funkcjonującego przy Domu Kultury w Czarnej Białostockiej (protokół w załączeniu -

załącznik nr ......). 

Rada Miejska, po omówieniu protokołu uwag i wniosków nie zgłosiła. 

 

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul poruszyła sprawę zwartą w petycji mieszkańca  

z dnia 20 września 2019 r. w której mieszkaniec prosi o podjęcie pilnych działań  

w przedmiocie komunikacji zbiorowej i związanymi z nią trudnościami dzieci i młodzieży  

w dotarciu do szkół położonych w Białymstoku. Petycja, zgodnie ze Statutem Gminy, została 

skierowana do rozpatrzenia przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji. 

W dyskusji nad tematem udział wzięli: Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul, radna  

p. Helena Urban, radny p. Kamil Tomaszewski, radna p. Edyta Piekunko i Burmistrz p. Jacek 

Chrulski. W jej toku: 

- radny p. Kamil Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

poinformował zebranych o odbytym w dniu 14 października 2019 r. posiedzeniu 

Komisji w sprawie rozpatrzenia petycji, na którym skierowano do pana Burmistrza 

prośbę, by wystąpił do firmy PKS Nova i Voyager Trans o wyliczenie przewidywanych 

kosztów potencjalnego zwiększenia ilości połączeń w godzinach 6:00 – 8:00 (rano). 

Kalkulacja taka byłaby przedstawiona Radzie Miejskiej i poddana pod dyskusję  

w kierunku ewentualnej partycypacji w kosztach; 

- Burmistrz p. Jacek Chrulski, poinformował zebranych o podejmowanych działaniach  

w celu rozwiązania problemu. Stwierdził, że korespondencja do przewoźników została 

już rozesłana i czekamy na odpowiedzi. Prócz korespondencji, uczestniczy  

w spotkaniach z urzędami i przewoźnikami. Na jednym z takich spotkań usłyszał,  
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że problemy wynikają z braku kierowców. Jeżeli kierowcy by byli, to w każdej chwili 

mogą wygospodarować pojazd na kurs.  

 

Za zgodą Rady Miejskiej Przewodnicząca Rady udzieliła głosu mieszkańcowi, który zgłosił  

swoje uwagi do przeprowadzonej akcji rozpatrywania wniosków posuszowych.  

W dyskusji udział wzięli: mieszkaniec wsi Karczmisko, Burmistrz p. Jacek Chrulski, 

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul, radny p. Marek Święcicki, Zastępca Burmistrza  

p. Wiesław Majewski. W jej toku ustalono:  

- to rolnicy określają, czy dotknęła ich susza i zgłaszają to przedstawicielowi ODR  

w Urzędzie (Ośrodek Doradztwa Rolniczego) lub bezpośrednio w ODR Białystok; 

- komisję w sprawie oszacowania strat powołuje Wojewoda, taka komisja została 

powołana i pracowała w terenie.  

 

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul zapoznała radnych z korespondencją jaka wpłynęła 

do Rady Miejskiej i Przewodniczącej Rady: 

1) pismo Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej nr 1  w Czarnej Białostockiej z dnia  

1 października 2019 r. dotyczące zatrudnienia osoby przeprowadzającej dzieci przez 

przejście dla pieszych przez ulicę H. Sienkiewicza, przy skrzyżowaniu z ulicą B. Prusa. 

W dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul, Burmistrz p. Jacek 

Chrulski, radny p. Andrzej Tracewicz, radna p. Luiza Dobrowolska. Ustalono: pan 

Burmistrz zwróci się do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku (będącego 

zarządcą drogi) z zapytaniem, czy były prowadzone pomiary natężenia ruchu w tym 

rejonie i czy odnotowano w tym miejscu zdarzenia niebezpieczne z udziałem pieszych. 

W piśmie zawrze też prośbę o ewentualne wprowadzenie zmian w organizacji ruchu 

mających na celu poprawę bezpieczeństwa pieszych; 

2) pismo nauczycieli Przedszkola „Kraina Marzeń” i oddziałów przedszkolnych przy 

Szkole Podstawowej nr 1 i Szkole Podstawowej nr 2 w Czarnej Białostockiej z dnia  

1 października 2019 r. dotyczące dodatku za wychowawstwo nauczycielom 

zatrudnionym w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych. 

Na posiedzeniach Komisji ustalono, że pan Burmistrz ten wniosek przeanalizuje  

i przekaże do ponownych uzgodnień ze związkami zawodowymi. Sprawa jest w toku. 

Tematem Rada Miejska szerzej zajmie się na następnej sesji. 

 

Rada Miejska ustaliła swoją delegację na obchody rocznicowe odzyskania przez Polskę 

niepodległości - 11 listopada 2019 r.  
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Wnioski i pytania zgłoszone przez radnych: 

Radny p. Kamil Tomaszewski prosił o rozważenie możliwości zamontowania progu 

zwalniającego na ul. Konopnickiej przed ul. Sportową, ponieważ kierowcy wyjeżdżając  

z drogi podporządkowanej nie ustępują pierwszeństwa przejazdu. Ustawiony znak nie spełnia 

swojej roli.  

Radny p. Kamil Tomaszewski prosił o dokonanie przeglądu ul. Kościuszki i Dolnej oraz 

skierowanie pisma do wykonawcy robót na tych ulicach, by poprawili, bo kostka brukowa  

w nawierzchni się kruszy. Mieszkańcy już zgłaszali tę sprawę do Urzędu Miejskiego.  

 

Radny p. Kamil Tomaszewski pytał, kiedy zostaną wykonane prace na placu zabaw przy  

ul. Orzeszkowej, które zwiększyłyby bezpieczeństwo w tym miejscu, a które były ujęte  

w protokole pokontrolnym Komisji Bezpieczeństwa (montaż progu zwalniającego i montaż 

barierek wzdłuż chodnika)?     

  

Radna p. Aneta Sobolewska wnioskowała o uzupełnienie nawierzchni na ul. Brzozowej.  

Na asfalcie utrzworzyły się dwie potężne dziury.  Po zimie będą jeszcze większe. 

 

Radny p. Marek Święcicki pytał, czy gmina przystąpi do programu zbiórki folii rolniczej? 

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Program się pojawił, ale problem polega na 

tym, że nie ma podmiotu który chciałby tę folię odebrać. Skierowaliśmy pismo do miasta 

Białystok, do Spółki, czy są w stanie odebrać sznurki, folię big-bag i ją zutylizować. Musimy 

poczekać na odpowiedź. 

 

Radny p. Marek Święcicki pytał, co wiadomo w sprawie przebudowy skrzyżowania  

w Zdrojach? Podobno Powiat planuje wykonać po 150 m drogi w każdą stronę, od 

skrzyżowania. Czy są szanse by połączyć ją z asfaltem gminnym? 

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Mamy informację z Powiatu, że na razie 

planowane jest wykonanie samego skrzyżowania. Jutro w PZD ustalę szczegóły.  

 

 Radna p. Edyta Piekunko, w imieniu mieszkańców pytała, czy jest szansa na oświetlenie 

ścieżki rowerowej przy ul. Kościelnej? 

 

Radna p. Edyta Piekunko w imieniu mieszkańców pytała, czy jest szansa na odnowienie 

fontanny w parku przy ul. Kościelnej (za przystankiem autobusowym)? Kiedyś tam była.  
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Radna p. Edyta Piekunko prosiła o wykonanie dokumentacji na ul. Leśną i Podleśną,  

a w przyszłości i wykonanie tych ulic wraz ze ścieżkami rowerowymi. 

 

Radna p. Edyta Piekunko: mieszkańcy proszą o gazyfikację miasta. 

 

Radna p. Edyta Piekunko prosiła o uprzątnięcie lasu przy cmentarzu. 

 

Radna p. Edyta Piekunko: mieszkańcy proszą o wykonanie ogrodzenia placu przy  

ul. Skórzanej (OSE – Otwarta Strefa Aktywności) lub zasadzić tam tuje. Ułożyć tam polbruk.   

 

Radna p. Edyta Piekunko przekazała wniosek mieszkanek, by teren po starej szkole (przy  

ul. Szkolnej) przeznaczyć na tereny rekreacyjne. 

 

Radna p. Edyta Piekunko wnioskowała o umieszczenie na stronie gminnej informacji, które 

drogi są drogami gminnymi, a które powiatowymi. 

 

Radna p. Edyta Piekunko: zadbać by budki przy garażach przy ul. Sienkiewicza zostały 

zlikwidowane. 

  

Radna p. Edyta Piekunko: mieszkańcy proponują, by nazwiskiem p. Strzeleckiego (już 

nieżyjącego) nazwać w Czarnej Białostockiej ulicę, park, itp. by upamiętnić tę postać, gdyż 

była wybitna w dziejach naszej miejscowości. 

 

Radna p. Edyta Piekunko mówiła że mieszkanki prosiły też o wykonanie stojaków na rowery 

przy budynku Urzędu Miejskiego oraz wycięcie suchych drzew przy ul. Kościelnej, ale oba 

wnioski już są nieaktualne. Bowiem stojaki przy urzędzie juz są, a wycinka drzew jest  

w trakcie.   

 

Radna p. Edyta Piekunko: młodzież prosi o wykonanie w mieście skateparku.  

 

Radna p. Irena Staniszczak: mieszkańcy zgłaszają, że w naszym mieście jest już bardzo dużo 

gołębi i stały się już uciążliwe.  
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Radny p. Adrian Kunda dodał, że problem leży w dokarmianiu ptaków. Nie należy tego robić. 

Ptactwo samo sobie świetnie poradzi.   

 

 

Do punktu 18.  

Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła sesję, dziękując 

uczestnikom za udział w obradach.  

Obrady zakończono o godz. 17:11. 

Pełen zapis obrad (ścieżka dźwiękowa) dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Czarna Białostocka w zakładce: Strona główna Rada Miejska  VIII kadencja 

Nagrania z sesji RM. 

(https://bip.um.czarnabialostocka.wrotapodlasia.pl/rada-

miejska/viii_kadencja/nagrania_z_sesji_rm/).  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła Bożena Kucharewicz, Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej i informacji 

publicznej. 

 

Przewodnicząca Rady 

 

Urszula Taudul 

 

 

http://bip.czarnabialostocka.pl/
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